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Plats och tid: SOK-stugan torsdag 15 november 2018 

§ 1  Mötets öppnande 
 
Jan Nordin öppnade mötet. 

§ 2  Sekreterare 
 
Olof utsågs att föra anteckningar för mötet. 
Mötets syfte är att ge underlag för de som ska representera MOF på de kommande konferenserna. 

§ 3  Inför SOFT ordförande- och tävlingskonferens 17-18 november 

Några punkter som aviserats inför konferensen 

- Uppföljning av förbundsmötet 
- Tävlingsprogram 

o MOF vill framföra att det finns ett problem med kollision mellan tävlingar i närliggande 
distrikt. Framför allt i Norrland där antal tävlingsaktiva är begränsat blir det mycket små 
arrangemang, med risk för att de behöver ställas in. 

- Swedish League kommer att gå över hela säsongen, som Elitserien tidigare gjorde.  
o MOF ställer sig positiva till denna förändring. 

- Barns tävlande 
- Arrangemangsavgift 
- Kartskaleutredningen 

o MOF anser att man bör överväga att gå ifrån 1:15 000 och att skala 1:10 000 ska vara 
den generella skalan. 

- Ultralång-SM 
o MOF anser att distansen bör vara kvar och att man definierar karaktären på samma sätt 

man gjort för övriga distanser. 

Fråga som berör Norrlandsdistrikten om stafett på NM. MOF anser att det ska vara en stafett under 
NM-helgen. 

O-ringen: Vi upplever att styrning och ledning genom O-ringenbolaget underlättat för arrangerande 
föreningar. Dock har vi några synpunkter vi vill framföra.  

- Dimensionering av service för vidare till kommande arrangörer. T.ex. antal toaletter per boende 
och byta av kylklampar.  

- Överväg att ställa krav på el vid samtliga campingrutor, alternativt ordentligt med 
laddningsmöjligheter i anslutning till campingen. 
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§ 4  Inför gemensam föreningsledarträff MOF, Jämtland-Härjedalen och Ångermanland 

Några punkter vi vill diskutera under denna träff. 

- Prioritering kring tävlingsprogram och koppling till vårdatumstopp 
o Se kommentar under SOFT-mötet om tävlingsprogram 

- Mindre klubbar blir allt mindre – hur kan denna trend motverkas? 
o Kan större klubbar stödja de mindre, bistå med hjälp med administration eller annat? 

- Regionindelning och distriktens utbredning 
o Flera idrotter har Västernorrland som område. För- och nackdelar. 

- SOFT:s roll (Vad sade vi här? Har bara skrivit SOFT:s roll i anteckningarna)  
- Hur får man fart på ungdomsrekryteringen i mindre klubbar och i områden där det inte finns 

någon naturlig verksamhet? 
- Samarbete mellan distrikten, hur kan det se ut? 
- Propagera för att söka värdetävlingar, mästerskap, Swedish League m.m. till våra distrikt. 

 

§ 5  Nästa möte 
 
Ingen tid bokades för nästa möte, flera av styrelsen ses i Sollefteå under föreningsledarträffen. Datum 
bokas efter diskussionerna och de behov som identifieras där.  
 

§ 6  Mötets avslutande 
 
Jan tackade för visat intresse och avslutade mötet. 
 
 
Vid protokollet  Ordförande    
 
 
 
 
Olof Frænell   Jan Nordin    
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